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ZAPISNIK 
S 5. SJEDNICE VMO PEĆINE 

 
5. sjednica VMO Pećine održana je 9. svibnja 2019. (četvrtak) s početkom u 18.00 sati u 
prostorijama MO Pećine, Janka Polića Kamova 73 A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Željko Ševerdija, predsjednik VMO 
- Dubravka Travalja, zamjenica predsjednika VMO 
- Veljko Karabaić, član VMO 
- Slobodan Škalamera, član VMO 
- Nikola Pleša, član VMO 

 
Zapisnik s 4. sjednice VMO Pećine usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvještaji sa programskih aktivnosti 
- Veseli Uskrs 
- Dan MO Pećine 

2. Komunalni prioriteti za 2020. godinu – prijedlozi i usvajanje 
3. Rekonstrukcija raskrižja državne ceste DC8 – obavijest  
4. Uklanjanje rampe – Šetalište Trinaeste divizije kbr 28 – obavijest 
5. Uklanjanje stabla – Pećine kbr 12 – obavijest 
6. Sanacija plaže Sablićevo – obavijest 
7. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 

A) Veseli Uskrs 
Ovaj program, u vidu likovne radionice, ostvaren je 8. travnja 2019. u suradnji sa Osnovnom 
školom Pećine i Dječjim vrtićem Veseljkom. Za tu prigodu polaznici dječjeg vrtića izrađivali su 
prigodne poklone pod vodstvom Jadranke Herceg, dok će učenici osnovne škole oslikat će 
nakon praznika zidove i ogradu.  
Troškovi programa iznosili su 3.042,98 kn. 

 
B) Dan MO Pećine 

Ovogodišnje obilježavanje Dana MO Pećine ostvareno je ovim programima: polaganje 
vijenaca na spomen obilježja antifašistima, rukometni turnir za najmlađe, obilazak pećinskih 



plaža i izložbu fotografija s riječkim motivima uz kulturno-zabavni program. Programi su 
provedeni u suradnji sa Osnovnom školom Pećine, UABA Rijeka-podružnica Pećine, 
Rukometnim klubom Pećine, Theodorom de Canzianijem i Natašom Klarić. 
Za realizaciju programa utrošeno je 5.349,85 kn. 

 
Zaključak: 
Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo izvješća o održanim programima.  
 
 

AD 2 
Tajnik MO g. Marijan Matković izvijestio je VMO sa prispjelim prijedlozima prioriteta u održavanju 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2020. godinu.  
Građani su dostavili deset (10) prijedloga od kojih četiri (4) nisu u ovoj kategoriji već ih MO Pećine 
dostaviti nadležnim institucijama na rješavanje.   
Predloženo je četrnaest (14) prijedloga, šest (6) prethodnih i osam (8) novih: 
 

1. Sanacija nogostupa u Ulici Šetalište Trinaeste divizije od kućnog broja 11 C  
       do kućnog broja 13 A. 
2. Sanacija prstenova drvoreda u Ulici Šetalište Trinaeste divizije nakon kućnog broja 84  
       do kućnog broja 108. 
3. Sanacija kolnika u Ulici Šetalište Trinaeste divizije kod kućnog broja 88. 
4. Hortikulturno uređenje površine u Ulici Janka Polića Kamova sjeverno od kućnog broja 46. 
5. Sanacija površine u Ulici Janka Polića Kamova istočno od kućnog broja 46. 
6. Povećanje vidljivosti pješačkog prijelaza u Ulici Šetalište Trinaeste divizije kod  

kućnog broja 131 postavom LED markera i rasvjete. 
7. Postavljanje vertikalne signalizacije za upozorenje na brzinu prometovanja u  

Ulici Janka Polića Kamova. 
8. Sanacija nogostupa u Ulici Šetalište Trinaeste divizije od kućnog broja 46 do  

kućnog broja 118. 
9. Sanacija prstenova drvoreda u Ulici Šetalište Trinaeste divizije od kućnog broja 46  
       do kućnog broja 118. 
10. Sanacija stubišta od Ulice Šetalište Trinaeste divizije kućni broj 61 do Ulice Janka  

Polića Kamova kućni broj 50. 
11. Postaviti ogradu na zelenu površinu u Radničkoj ulici iznad željezničke pruge. 
12. Uređenje plaže za pse na Brajdici. 
13. Uređenje dječjeg parka pokraj plaže Grčevo. 
14. Uređenje zelene površine u Ulici Janka Polića Kamova između kućnog broja 20 i  
       kućnog broja 22. 

 
Prijedloge koje VMO nije usvojilo proslijeđeni su nadležnima (1. i 2.), odnosno predlagateljima su 
dostavljeni odgovori nadležnih (3. i 4.): 
 

1. Dodati autobusnu stanicu na dnu stepenica koje vode prema Tower Center Rijeka  
- Odjel gradske uprave za komunalni sustav – Direkcija plana, razvoja i gradnje 

2. Pojačati policijsku ophodnju ili desnu traku prije dolaska na rotor odvojiti od lijeve trake 
prometnim stupićima kako bi se onemogućilo  pretjecanje 
- Prometna policija Rijeka i TD Rijeka promet d.d.  

3. Pojačano čišćenje ulice, postaviti dodatne kante za otpad na stanici kod WTC centra, 
postaviti vrećice za pseći izmet  
- KD Čistoća d.o.o. i Odjel gradske uprave za komunalni sustav – Direkcija zajedničke    
komunalne djelatnosti 

4. Uređenje prostora iza plaže Grčevo 
- Odjel gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem 

 
 



Zaključak: 
Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo četrnaest (14) prijedloga prioriteta u održavanju 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2020. godinu.  

 
 
AD 3. 

O sastanku održanom 9. travnja 2019. u prostorijama Hrvatskih cesta d.o.o. izvijestili su članovi 
VMO g. Slobodan Škalamera i Nikola Pleša. O istome je dostavljena i promemorija. 
Na sastanku je istaknuto kako će izgradnja rotora donijeti niz poboljšanja u odnosu na sigurnost 
prometa. Rotor ne izlazi iz dimenzija postojećeg raskrižja i ne uzurpira tuđe terene. U 
građevinskom smislu površina pod kolnikom bit će manja u odnosu na postojeće, a zelene 
površine i površine nogostupa veće. Hortikulturalno uređenje izvest će se prema izrađenom 
hortikulturalnom projektu. 
Hrvatske ceste d.d. i dalje nastavljaju sa projektom rekonstrukcije raskrižja i dobivanja dozvola za 
gradnju. 
Što se tiče prometovanja Ulicom Pećine navedeno je kako bi MO Pećine odnosno stanari zgrada 
u Ulici Šetalište Trinaeste divizije kućni brojevi 112 i 114 i Ulice Pećine trebali provjeriti Detaljni 
plan uređenja gradskog područja Pećine te prijedloge o poboljšanju parkiranja vozila kao i druge 
dostaviti Gradu Rijeci. 
VMO Pećine suglasno je s izgradnjom rotora. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje.  

 
 
AD 4. 

G. Dragan Rukavina (Šetalište Trinaeste divizije kućni broj 28) dostavio je MO Pećine dopis u vezi 
uklanjanja rampi na navedenoj adresi.  
Na sjednici je napomenuto kako je ovo, od 26. listopada 2016., 23. dopis u vezi uklanjanja rampi 
uz nekoliko neuspješnih rokova za njihovo uklanjanje.  
VMO predložilo je slijedeći odgovor: 
1. Vijeće MO Pećine ne vodi ''nesmiljenu akciju'' protiv pojedinaca niti u ime ''privatnih  

interesa jednog ili nekolicine udruženih pojedinaca''.  
2. Članovi Vijeća MO nisu ''nasilnici i uzurpatori'' i štite, koliko je u njihovoj mogućnosti  

i nadležnosti, interese svih građana Pećina.  
3. Vijeće MO čudi sadašnje obraćanje g. Darka Rukavine s obzirom da je dopis o uklanjanju  

rampi Diver sport centru d.o.o. i njemu na znanje, uputio Odjel gradske uprave za 
gospodarenje imovinom dopisom od 6. prosinca 2017. 

 
O problemu navedeno je i slijedeće: 

1. Vijeće MO Pećine jednoglasno je na 23. sjednici održanoj 5. travnja 2017. zaključilo  
da se nadležnim odjelima u Gradu Rijeci uputi dopis zbog nemogućnosti pristupa  
osobnim vozilima prostoru na južnoj strani zgrade postavljanjem rampi. 
O istome je izvijestio g. Slobodan Škalamera, a na traženje stanara zgrade  
na adresi Šetalište Trinaeste divizije 30. 

2. Vijeće MO Pećine primilo je 5. lipnja 2017. na znanje dopis g. Marina Kirinčića,  
ovlaštenog predstavnika stanara zgrade na adresi Šetalište Trinaeste divizije 30,  
kojim se od Odjela gradske uprave za gospodarenje imovinom traži pravo na spoj  
na cestu D-404, a što je onemogućeno postavljenjem rampi.     

3. Nakon nekoliko neuspješnih rokova za uklanjanje rampi, Odjel inspekcije autocesta,  
složenih cestovnih objekata i žičara 25. veljače 2019. postupak uklanjanja prenio  
je na Hrvatske ceste d.o.o., a nakon izvršenog nadzora od 17. siječnja 2019. 

 
Zaključak: 
Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo prijedlog odgovora na dopis g. Darka Rukavine.  



 
AD 5. 

Tajnik MO g. Marijan Matković obavijestio je VMO kako stablo na adresi Ulica Pećine kućni broj 
12 još nije uklonjeno te o promjenama na terenu (posljednja 3. svibnja 2019.) izvješćuje 
Ministarstvo državne imovine – Područna jedinica Rijeka.   
 
Zaključak: 
Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje.  

 
 
AD 6. 

Tajnik MO g. Marijan Matković obavijestio je VMO kako sa današnjim danom ističe rok prijave na 
natječaj za uređenje plaže Sablićevo te kako je započelo uklanjanje stabala na zapadnoj strani 
plaže.  
U Novom listu od 2. svibnja 2019. navodi se kako će troškovi sanacije iznositi najmanje 
700.000,00 kn.  
Na stijene kupališta postavljene su zaštitne mreže, a na stepenište metalna vrata sa upozorenjem 
za zabranu pristupa. Obavijest je postavljena i na stranicu MO Pećine.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje.  

 
 
AD 7. 

A) Prezentacija projekta SULPiTER 
Prema obavijesti TD Rijeka promet d.d. projekt kao cjelina bit će završen do konca svibnja 
2019. nakon čega će se pripremiti prezentacija.  
    

      Zaključak: 
           Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje.  
 

B) Autobusno stajalište linija 10, 10A, 27 i 29 
Prema prijedloga građana MO Pećine zatražit će od KD Autotrolej d.o.o. zaustavljanje 
autobusa gore navedenih prigradskih linija i kod autobusne čekaonice u Ulici Janka Polića 
Kamova kod kućnog broja 55. 
Ovu čekaonicu, osim građana Pećina, koriste i učenici Škole za primijenjenu umjetnost Rijeka 
te korisnici Kluba starijih osoba Pećine. S obzirom na rjeđi vozni red na taj način bi se smanjile 
gužve u autobusima linije 1. 
 
Zaključak: 

          Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo prijedlog.  
 
 
Sjednica je završila u 19.00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Pećine: 
 

                          Marijan Matković                             Željko Ševerdija 

 


